

No. 710. INTERNATIONAL CONVENTION FOR THE SUPPRESSION OF THE CIRCULATION OF AND TRAFFIC IN OBSCENE PUBLICATIONS, CONCLUDED AT GENEVA ON 12 SEPTEMBER 1923, AS AMENDED BY THE PROTOCOL SIGNED AT LAKE SUCCESS, NEW YORK, ON 12 NOVEMBER 1947¹

PARTICIPATION in the above-mentioned Convention

Notification of succession to the Convention of 12 September 1923 and the Protocol of 12 November 1947 received on:

3 September 1981

SOLOMON ISLANDS

(With effect from 7 July 1978, the date of the succession of States.)

Registered ex officio on 3 September 1981.

N° 710. CONVENTION INTERNATIONALE POUR LA RÉPRESSION DE LA CIRCULATION ET DU TRAFIC DES PUBLICATIONS OBSCÈNES, CONCLUE À GENÈVE LE 12 SEPTEMBRE 1923, AMENDÉE PAR LE PROTOCOLE SIGNÉ À LAKE SUCCESS, (NEW YORK) LE 12 NOVEMBRE 1947¹

PARTICIPATION à la Convention susmentionnée

Notification de succession à la Convention du 12 septembre 1923 et au Protocole du 12 novembre 1947 reçue le :

3 septembre 1981

ILES SALOMON

(Avec effet au 7 juillet 1978, date de la succession d'Etats.)

Enregistré d'office le 3 septembre 1981.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 46, p. 201; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 1 to 10, and 12, as well as annex A in volumes 952 and 987.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 46, p. 201; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs nos 1 à 10 et 12, ainsi que l'annexe A des volumes 952 et 987.